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Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Jostein Jenssen Nestleder RMNFSP 
Odd Harald Kristoffersen Medlem RMNFDO 
Tove Kofoed Medlem RMNFSO 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Roger Tronstad LEDER RMNFDP 
Agda Nybakk MEDL RMNFSO 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Karl Johan Olsen kommunalsjef helse- og omsorg 
  

 
 
   
Merknader: 
Ingen merknader til innkalling og saksliste. 
Nestleder ønsker beskjed om forfall slik at det er mulig å forberede seg om rollesammensetningen 
endres. 

Rådet anmoder om at rådets møter innlemmes i møtekalendere i både Dyrøy og Sørreisa.  

Det bes om at K.sak (Dyrøy) 64/20 (intensjonserklæring Akson) tas inn på sakskartet. 

Enst. godkjent 

 



 

 
 

 
 
Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka er i 
samsvar med det som ble vedtatt på møtet.     
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Roger Tronstad 
 



PS 4/20 Referatsaker 

 
 
Behandling i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne – 12.06.2020:  

 
 
Omforent forslag til vedtak 

1. Vedrørende RS 2/20 Årsmelding fra Pasient og brukerombudet i Troms; 
  

 Spørsmål til Dyrøy og Sørreisa; har pasienter/brukere med individuell plan fått oppnevnt 
koordinator? 

 Vedrørende Pasient- og brukerombudets anbefaling om informasjon: 
Det kan være vanskelig å finne informasjon på kommunenes hjemmesider, 
funksjonalitet for søkefelt har et forbedringspotensiale. 
  

2. Vedrørende felles årsmelding fra landets pasient- og brukerombud RS 4/20 
 Rådet anmoder Dyrøy og Sørreisa kommune til å følge opp forbedringspunktene som er listet 

opp i årsmeldingen. 
  
Referatsakene tas til orientering . 
Enst. vedtatt 
 
 
Vedtak i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne  – 12.06.2020  

 
1. Vedrørende RS 2/20 Årsmelding fra Pasient og brukerombudet i Troms; 

  
 Spørsmål til Dyrøy og Sørreisa; har pasienter/brukere med individuell plan fått oppnevnt 

koordinator? 
 Vedrørende Pasient- og brukerombudets anbefaling om informasjon: 

Det kan være vanskelig å finne informasjon på kommunenes hjemmesider, 
funksjonalitet for søkefelt har et forbedringspotensiale. 
  

2. Vedrørende felles årsmelding fra landets pasient- og brukerombud RS 4/20 
 Rådet anmoder Dyrøy og Sørreisa kommune til å følge opp forbedringspunktene som er listet 

opp i årsmeldingen. 

Referatsakene tas til orientering  

PS 5/20 Forslag til innhold i miljøplan for Sørreisa 

 

Rådmannens innstilling: 

Plan og miljø legger fram forslag til kommunestyret som omfatter planens navn, innhold, type plan, og 
hvem som skal være styringsgruppe. 
 
Behandling i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne – 12.06.2020:  

 
 
Omforent forslag til vedtak: 

1. Rådet tilrår en kombinasjon av myke og harde virkemidler. 



2. Rådet anbefaler en kommunedelplan fremfor en sektorplan, dette skaper et bredere eierskap til 
innholdet i planen. 

3. Rådet stiller seg bak forslag om at planen skal ha 12 års virketid med revisjon hvert 4. år. 
4. Rådet anbefaler et hensiktsmessig navn på planen som også samsvarer med navn på øvrig 

planverk. 

Enst. vedtatt. 

 
 
Vedtak i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne  – 12.06.2020  

 
1. Rådet tilrår en kombinasjon av myke og harde virkemidler. 
2. Rådet anbefaler en kommunedelplan fremfor en sektorplan, dette skaper et bredere eierskap til 

innholdet i planen. 
3. Rådet stiller seg bak forslag om at planen skal ha 12 års virketid med revisjon hvert 4. år. 
4. Rådet anbefaler et hensiktsmessig navn på planen som også samsvarer med navn på øvrig 

planverk. 

PS 6/20 Saksframlegg intensjonserklæring Akson 

 

Rådmannens innstilling: 

1. Dyrøy kommunestyre støtter det videre arbeidet med Akson og signaliserer ønske om 
deltakelse gjennom signering av intensjonserklæring. 

1. Kommunestyret ber rådmannen legge fram ny sak til kommunestyret for inngåelse av en 
forpliktelsesavtale når dette blir aktuelt. 

 
 
Behandling i Formannskapet – 28.05.2020:  

 
 
Kommunalsjef helse og omsorg Karl Johan Olsen orienterer.  
  
Enst. vedtatt som rådmannens forslag til vedtak.  
 
 
Vedtak i Formannskapet  – 28.05.2020  

1.Dyrøy kommunestyre støtter det videre arbeidet med Akson og signaliserer ønske om 
deltakelse gjennom signering av intensjonserklæring. 
2.Kommunestyret ber rådmannen legge fram ny sak til kommunestyret for inngåelse av en 
forpliktelsesavtale når dette blir aktuelt. 
 
 
Behandling i Kommunestyret – 18.06.2020:  

 
 
 
 
Vedtak i Kommunestyret  – 18.06.2020  



 
 
Behandling i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne – 12.06.2020:  

 
 
Omforent forslag til vedtak. 
Rådet ønsker å gi følgende uttalelse vedrørende om kommunen skal underskrive en intensjonsavtale 
med Akson: 

-Overordnet mål må være at innbyggerne i Norge sikres retten til å ha én journal dvs at et nytt 
journalsystem skal innlemme alle helsetjenester, også sykehus. 

-Den beste løsningen vil være om alle kommunene slutter seg til helseplattformen (i helse midt). På 
denne måten vil inngangen til et journalsystem dekke både kommuner og helseforetak.  

Rådet anbefaler derfor ikke at kommunene Dyrøy og Sørreisa underskriver intensjonsavtalen med 
Akson. 

Enst. vedtatt 

 
 
Vedtak i Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne  – 12.06.2020  

Rådet ønsker å gi følgende uttalelse vedrørende om kommunen skal underskrive en intensjonsavtale 
med Akson: 

-Overordnet mål må være at innbyggerne i Norge sikres retten til å ha én journal dvs at et nytt 
journalsystem skal innlemme alle helsetjenester, også sykehus. 

-Den beste løsningen vil være om alle kommunene slutter seg til helseplattformen (i helse midt). På 
denne måten vil inngangen til et journalsystem dekke både kommuner og helseforetak.  

Rådet anbefaler derfor ikke at kommunene Dyrøy og Sørreisa underskriver intensjonsavtalen med 
Akson. 


